
Zápis z 55. jednání Školské rady (ŠR) CMGaSOŠPg Brno, Lerchova 63 

 

Termín konání: 13. 5. 2025 16.30 – 17.30 hod  

Přítomni členové Školské rady (ŠR): 
a) jmenováni za zřizovatele: 
Mgr. Ludmila Kadlčíková, s. Františka 
Mgr. Ludmila Šimšíková, s. Hedvika 
Mgr. Lenka Navrátilová, s. Edita 
b) zvolení zástupci rodičů:     
Mgr. Vendula Soběslavská 
c) zvolení zástupci učitelů: 
Mgr. Ladislav Zemánek - předseda 
PhDr. Ludmila Svrčulová – místopředseda ŠR  
Mgr. Dominika Močubová 
d) zvolení zástupci studentů 
Petr Geršl (za studenty G) 
 
Nepřítomni (omluveni): Anna Hunčová, s. Simeona, Mgr. Pavla Míčková, Mgr. 
BcA. Denisa Daňková, Ema Eva Strahovská (za studenty Pg) 
 
Hosté: Mgr. MgA. et MgA. Štěpán Policer (ředitel školy) 
 
Program: 
1. Úvodní slovo Mgr. Ladislav Zemánek, modlitbu vedla s. Edita Mgr. Lenka 
Navrátilová. 
2. Zpráva o hospodaření za rok 2024 
S touto zprávou přítomné podrobně seznámil ředitel školy. Zvláště zdůraznil 
ostražitost při rozdělování finančních prostředků a velkou zodpovědnost ekonomky 
školy. 
Schváleno: 7 hlasů pro, 1 se zdržel hlasování. 

3. Čím žijeme 

Ředitel školy nastínil přítomným aktuální dění v naší škole: 

- přijímací zkoušky – počet zájemců stále narůstá, 

- maturitní zkoušky – jeví se skvělá příprava studentů a z toho vyplývající výborné 
hodnocení, 



- stavba mateřské školy – hmotná část je ve fázi hrubé stavby, zakládají se schody, 
vzduchotechnika, elektřina, práce probíhají dle plánu. V duchovní oblasti jsou 
připravováni budoucí pedagogové ve výchovně vzdělávacím systému 
s alternativními prvky Franze Ketta. 1. 9. 2026 by mělo být zahájení provozu MŠ, 

- stále probíhá diskuze o nepoužívání mobilu ve škole, 

- dále proběhla velká revize ŠVP (školní zadělávací program) v oboru PMP (předškolní 
a mimoškolní pedagogika), 

- v současné době se také děje výběr a selekce seminářů pro vyšší gymnázium,  

- nelze opomenout úspěchy našich studentů – v oblasti ekologické mají velkou 
podporu při akcích a jsou také úspěšní v různých projektech jako například: 
a) Challenge Lab hackathon: Druhý život pro bioodpad! 
Šlo o  šesti týdenní výzvu, jejímž cílem bylo přijít s ekoinovativním nápadem a řešením 
jedné ze dvou výzev. My jsme si vybrali výzvu od Rebelbeanu – brněnské pražírny 
kávy. Cílem bylo efektivně využít kávový chaff, tedy bioodpad vznikající při pražení 
kávy. Přišli jsme s nápadem na výrobu chaffináčů, tedy květináčů, které jsou 
kompostovatelné. S tímto řešením jsme se umístili na třetím místě z osmi 
vysokoškolských týmu a máme z toho velkou radost! 
b) Soutěž s FabLabem – jaro 2025 

V letošním školním roce jsme se rozhodli postavit se výzvě, která spojila 
technologie a kreativitu. Našim cílem? Navrhnout a vyrobit funkční chytré 
terárium, které usnadní péči o exotická zvířata a zároveň bude přátelské k 
přírodě. Na soutěži jsme projekt představili odborné porotě, která hodnotila 
nejen funkčnost, ale i originalitu, technické zpracování a prezentaci. A 
výsledek? Cena Genius Idea a cena publika. 

4. Ukončení a rozloučení 

Předseda ŠR všem popřál krásný podvečer.  V přátelské atmosféře bylo 55. 
jednání Školské rady zakončeno. 

 

V Brně 13. 5. 2025       

 

Zápis zpracovali: 

Mgr. Ladislav Zemánek, předseda ŠR, PhDr. Ludmila Svrčulová, místopředsedkyně ŠR 

 


